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Aan : College van Burgemeester en wethouders 

Ter attentie van : Fleur van der Kley 
Liesbeth Schoppen 

Datum : 23 mei 2023 

Geacht College, 
Zoals reeds eerder besproken verkeert  de Huizer Hockeyclub in zwaar weer. Een scala aan 
beoordelingsfouten zijn hieraan voorafgegaan. Hierbij valt te denken aan:  

- Tophockey (hoofdklasse ) ambities boven algemeen clubbelang stellen. 
- Een zeer beperkte kennis van financien 
- Geen lange termijn planning als het gaat om kosten en inkomsten 
- Onvoldoende visie wat de vereniging en daarmee de leden willen 

In februari van dit jaar constateerde de beoogd nieuwe penningmeester voor de vereniging dat er 
sprake was van een fors begrotingstekort voor het lopende seizoen van ongeveer € 130.000,-- Tevens 
was er sprake van een dreigend tekort aan liquide middelen op zeer korte termijn waardoor de 
vereniging niet meer aan haar verplichtingen zou kunnen voldoen.  Ingrijpen was daarmee 
noodzakelijk en onontkoombaar. 

De in het leven geroepen werkgroep “nieuw bestuur” heeft de gemeente direct over de ontstane 
situatie binnen de vereniging op de hoogte gesteld en aangegeven reeds te zijn begonnen met het 
nemen van ingrijpende besluiten. Te weten: 

- Per direct heeft de Clubmanager na overleg zijn ontslag ingediend 
- De schoonmaak van het clubhuis is in eigen hand genomen 
- De autokosten verband houdende met Dames 1 en Heren 1 zijn fors teruggebracht 
- Daarnaast zijn vele kleinere maatregelen genomen om de kosten van de vereniging voor het 

huidig seizoen terug te brengen. Hierbij valt te denken aan een breed scala van 
overeenkomsten met leveranciers. 

Naast de bezuinigingen is ook naar inkomsten verruimende maatregelen gezocht en ten uitvoer 
gebracht zoals:  

- Direct is gezocht naar en gevonden een 4 koppige sponsor commissie om de terugloop in 
sponsorinkomsten te doen keren. Inmiddels is een sponsorboekje gemaakt als leidraad voor 
de verdere sponsor activiteiten, zijn alle sponsoren nagebeld en zijn nieuwe leads opgevolgd. 

- Er is een horeca commissie opgezet om de  geldstromen van de bar beter te kunnen 
managen. Een professional zwaait hier nu de scepter op vrijwillige basis waarbij naast de 
geldstromen sterk gekeken wordt naar de organisatie.  

Tijdens een met spoed bijeengeroepen Buiten Gewone Ledenvergadering in april hebben de leden 
ingestemd met een éénmalige bijdrage van € 85,-- per persoon en het naar voren halen van de 
contributie betalingen naar 1 juli. Hiermee lijkt de vereniging in ieder geval voor de komende periode 
aan haar verplichtingen te kunnen voldoen. Met de 300 leden die aanwezig waren kan gerust gesteld 
worden dat de vereniging leeft. 

Naast direct maatregelen nemen ten behoeve van het nu lopende seizoen heeft het beoogd nieuw 
bestuur ook een aantal andere acties genomen met het oog op volgend seizoen. Enkele voorbeelden 
met ook direct financiële consequenties hiervan zijn: 



- Het sponsorcontract met onze hoofdsponsor de ABN AMRO loopt einde van dit seizoen af en 
het nieuw beoogd bestuur is met de ABN AMRO in overleg getreden over voortzetting van de 
samenwerking. Tot onze grote tevredenheid zijn wij met de ABN AMRO tot overeenstemming 
gekomen over voortzetting van onze samenwerking en blijven zij ons de komende twee 
seizoenen, welliswaar tegen minder goede voorwaarden, ondersteunen. 

- Er is met de gemeente Huizen overleg gevoerd over de vervanging van drie velden waarbij de 
verwachting is dat de veldhuur lager zal uitkomen dan momenteel het geval is 

- Er zijn door de beoogd penningmeester contouren geschetst van de financiële grenzen voor 
komend seizoen en binnen die grenzen zijn trainers en coaches voor komende seizoen 
vastgelegd waarbij de kosten hiervoor ter vergelijking met huidig seizoen fors zullen worden 
teruggebracht. Dat is niet in de laatste plaats gerealiseerd met de hulp van een aantal 
prominente leden waarover hieronder meer. 

In de achterliggende maanden is door een aantal prominente leden een weg gezocht om Dames en 
Heren 1 te behouden voor de vereniging. De angst leeft dat bij het wegvallen van deze teams er een 
verdere ledenteruggang zal plaatsvinden. De dames spelen in de promotieklasse, het één na hoogste 
niveau binnen Nederland en hebben aantrekkingskracht op de omgeving en daarmee een 
prominente functie binnen de gemeente. De heren spelen overgangsklasse, het twee na hoogste 
niveau in Nederland. Zowel Dames als Heren 1 hebben momenteel nog kans op promotie naar een 
nog hoger niveau. Deze prominente leden zijn op zoek gegaan naar separate sponsoren voor Dames 
en Heren 1 en hebben tevens giften ingezameld zodat de kosten voor Dames en Heren 1 in het 
komend seizoen voor de vereniging zeer fors zullen afnemen. Tegelijkertijd behouden Dames en 
Heren 1 wel de aantrekkelijke faciliteiten om hun sport op het gewenste niveau te kunnen blijven 
uitoefenen. Hiermee is geborgd dat de beide teams volgend jaar aan de HHC verbonden blijven  
Tevens is daarmee geborgd dat gelden voor de breedte sport niet naar de “Top” zullen stromen.  

In de bijlage treft u de voorlopige begroting voor het komend jaar aan. Voorlopig omdat deze nog 
goedkeuring behoeft van de ALV in juni. 
In de begroting treft u een klein positief saldo aan. Daarmee is de begrote financiële resultaat voor 
komend seizoen weliswaar fors verbeterd ten opzicht van het verwachte resultaat voor het huidig 
seizoen zeker als daar niet de eenmalige financiële bijdrage van de leden in wordt meegenomen. 
Echter de financiële resultaten zijn nog erg mager zeker als moet worden bedacht dat de vereniging 
ook een voorziening voor groot onderhoud zal moeten gaan opbouwen waar nu in de begroting geen 
rekening mee is gehouden en ook geen financiële ruimte voor is. 

De zeer matige bouwkwaliteit van het clubhuis en een al 25 jaar durend geschil met de bouwer over 
het vollopen van het souterrain helpen de vereniging in deze niet. Het betreft hier: 

− Legionella preventie en renovatie leidingwerk 

− Waterdicht maken souterrain 

− Renovatie dak  

− Opslag goederen in vaste loods 
Het totaal van de begrote uitgaven om deze problematiek tot een oplossing te brengen, omvat € 
190.000,-- 

In eerdere gesprekken met u is steeds de rijkende hand van de gemeente naar de HHC uitgestoken. 
De HHC vraagt nu aan de gemeente om hier verder invulling aan te willen geven door: 

1. De binnen de gemeente in de vorm van subsidie gereserveerde € 50.000,-- voor de bouw van
een vaste opslag te verhogen naar € 90.000,--. Dit is noodzakelijk om de sterk gestegen 
bouwkosten te compenseren. De vereniging zal hierbij alle mogelijke zelfwerkzaamheden voor 



haar rekening nemen. Hierbij valt te denken aan schilderwerkzaamheden, bestrating, elektra en 
beveiliging.  
2. Het restant van € 190.000,-- zijnde € 100.000,-- zouden wij graag  in de vorm van een
langlopende lening (30 jaar) opnemen bij de gemeente Huizen. 
In de bijgesloten begroting is nu rekening gehouden met een extra financieringslast en 
afschrijvingslast als gevolg van de € 100.000,-- netto investering en langlopende lening. 

Met deze ondersteuning heeft de HHC weer een gezonde toekomst in het vooruitzicht. Graag willen 
bovenstaande maar ook andere details met u op korte termijn bespreken. 
Hiervoor zullen wij op korte termijn contact met u opnemen. 

Met vriendelijke groet, 

Beoogd bestuur Huizer HC 
geanonimiseerd  (penningmeester)
geanonimiseerd  (voorzitter) 

geanonimiseerd (werkgroep nieuw bestuur) 

PS. Het beoogd nieuw bestuur zal naar verwachting tijdens de ALV van 13 juni 2023 geïnstalleerd 
worden 


